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Den tidligere bestyrelse meddelte i et nyhedsbrev udsendt d. 24.12.15 at bestyrelsen 
ikke ville / kunne arbejde mere, og at der ville blive indkaldt til generalforsamling 
inden udgangen af januar 2016!  
Årsagen til den udmelding skulle være, at der på grund af indsigelser til retablering af 
bed for enden af 109, ikke var mulighed for at arbejde videre. 
 
På ordinær generalforsamling var der forskellige spørgsmål bl.a. til regnskabet. 
Spørgsmål som ikke blev besvaret særligt fyldestgørende. Det var ikke muligt at 
skabe flertal for valg af en ny bestyrelse. Derfor måtte der indkaldes til ekstraordinær 
generalforsamling med punktet - at der skulle vælges en ny bestyrelse!  

 
Efter valget på ekstraordinær generalforsamling i maj måned ville vi i den nyvalgte 
bestyrelse gerne i gang med arbejdet. Det blev dog noget vanskeligt, idet overle-
veringen trak i langdrag. Vi måtte flere gange rette henvendelse til den afgåede 
bestyrelsesformand, men intet skete! Da der ikke blev overleveret, som forventet 
måtte vi selv foretage forskellige tiltag for at vi kunne komme til at arbejde. Disse 
tiltag ville være totalt overflødige, hvis overlevering havde fundet sted! 
 
Regnskabet blev dog afleveret meget hurtigt og vi kunne begynde at se, hvad der var 
foregået tidligere. For at forstå regnskabet gennemgik vi 2015 regnskabet. Ved 
gennemgang af bilag for 2015 tegnede der sig et billede af, at spørgsmål stillet på 
ordinær generalforsamling i den grad var relevante. Spørgsmålene blev rettet skriftligt 
til forhenværende formand, som ikke har besvaret dem på nogen fyldestgørende 
måde.  
 
Der har ligeledes været en del arbejde med at få inddrevet medlemskontingent – et 
totalt overflødigt arbejde, som skal minimeres!  

 
Havedage blev afholdt med et stort fremmøde og vi fik udført nødvendigt arbejde. 
Tak for den store indsats til alle der var med. 
 
På vores legepladser skulle der udføres et lovpligtigt eftersyn. Det skete og der blev 
lavet en rapport som indeholdt punkter, som vi selv kunne udføre samt punkter, som 
skulle udføres - af andre, et arbejde til i alt kr. ca. 62.000,00  
 
Gartnerarbejde – vi kunne konstatere at det var nødvendigt at få klippet hække rundt 
parkeringspladser og legepladser i 200- og 400 rækken. De var desværre ikke klippet 
grundigt nok tidligere.  
Bedet forenden af 109 blev retableret efter at vi havde indhentet et ekstra tilbud og vi 
valgte det tilbud som var mest fyldestgørende.  
 
Der er fortsat en del arbejde som det er nødvendigt at få udført bl.a. asfaltering af P -
plads og vi foreslår at det bliver P-plads i 400 rækken i 2017 og P-plads i 200 rækken 
i 2018 og derfor har vi lavet et budgetforslag som også omfatter 2018 til regnskabet 
for 2016 


